

НАГРАДНОЙ ЛИСТ

2023-015

ОРДЕН КРАСНОЙ ЗВЕЗДЫ
Серийный номер 17546

АНДРЕЙ ВУРТ

За действия в критической роли Старшины Компании во время подготовки и боевых действий, Андрей Вурт награждается Орденом Красной Звезды. Его профессионализм и непоколебимая решительность были неопределимыми во время подготовки и проведения боевых операций.

Старшина Вурт принимал активное участие в организации культурного и политического образования в батальоне, внося значительный вклад в поддержание высокого боевого духа и морального состояния личного состава. Он также успешно руководил курсами обучения для старшин батальона, обеспечивая исполнение всех задач с высшим уровнем профессионализма.

Вне зависимости от сложности вопроса, Андрей Вурт всегда был доступен для своих товарищей, готовый прийти на помощь в любой момент. Он проявил себя как искренний и верный друг для многих членов нашего батальона.

За все его достижения и непревзойденное служение Родине, я, командир батальона, майор Михаил Зотак, с гордостью награждаю его Орденом Красной Звезды.

Подпись:
Майор Михаил Зотак



НАГРАДНОЙ ЛИСТ

2023-015

ORDER OF THE RED STAR
Serial Number 17546

ANDREY WURTH

For actions in the critical role of Company Sergeant in the preparation and combat operations, Andrey Wurth is awarded the Order of the Red Star. His professionalism and unwavering determination were invaluable during the preparation and execution of combat operations.

Sergeant Wurth actively participated in the organization of cultural and political education within the battalion, making a significant contribution to maintaining high combat spirit and morale of the personnel. He also successfully led training courses for battalion sergeants, ensuring the fulfillment of all tasks with the highest level of professionalism.

Regardless of the complexity of the matter, Andrey Wurth was always accessible to his comrades, ready to provide assistance at any moment. He has proven himself to be a sincere and loyal friend to many members of our battalion again and again.

For his excellent merits in the battle for the Motherland, Andrew Wurth is worthy of wearing the high distinction - the Order of the Red Star.

Signature:
Major Mikhail Zotak



«Источники»